
  

 

Aan  College van burgemeester en wethouders Papendrecht 

Datum  10 mei 2021 

Van Fractie D66 (Niels van Heteren) 

Onderwerp Artikel 40-vragen Beleidskader sportvelden 

 
 

Op 1 april heeft het college in de commissie Samenleving een consulterende presentatie 
gegeven over het beleidskader sportvelden. De D66-fractie heeft eerder vragen gesteld om 
te komen tot een objectieve en door betrokken sportverenigingen ‘als fair ervaren manier’ 
beantwoording van aanvragen voor aanleg en renovatie van sportvelden en aan sporthallen. 

Eerder werden in de Begroting 2021 diverse bedragen opgenomen voor renovatie en 
kredieten voor sportvelden. 

De D66-fractie heeft de volgende vragen voorafgaand aan besluitvorming van het 
beleidskader met betrekking tot de velden van de twee voetbalverenigingen in 
Papendrecht. 

1. In hoeverre is het belangrijk voor het college dat een sportvereniging 12 maanden 
lang sport kan aanbieden op de accommodaties die het huurt van de gemeente 
Papendrecht? Graag een duidelijke toelichting op wat wel en niet een acceptabele 
beperking hierop kan zijn. 

2. Is het zo dat door het vaststellen van het Beleidskader Sportvelden een scheefgroei 
kan ontstaan van het aantal leden tussen de verschillende sportverenigingen in 
Papendrecht als zij niet een gelijkwaardig sportkwaliteitsproduct kunnen aanbieden? 
Hoe kijkt het college hier naar? 

3. Is het college het eens met de conclusie dat de argumenten die zijn gebruikt bij de 
commissie Samenleving van 1 april dat VV Drechtstreek een kunstgrasveld zegt 
nodig te hebben voor (en door) groei van het aantal leden en VV Papendrecht een 
kunstgrasveld zegt nodig te hebben tegen (verdere) terugloop van het aantal leden? 
 

4. Met betrekking tot het nemen van maatschappelijke verantwoordelijkheid, het 
mogelijk maken van het aanbieden van sport voor mensen met een beperking, voor 
jeugd, statushouders, ouderen, et cetera? 
 

a. In hoeverre is het voor het college belangrijk dat sportverenigingen hun 
maatschappelijke verantwoordelijkheid nemen? 



b. Heeft het college er zicht op of sportverenigingen in de gemeente 
Papendrecht dit doen? 

c. Welke instrumenten worden ingezet om dit te stimuleren, dan wel het er niet 
aan voldoen te sanctioneren? 
 

5. Met betrekking tot uitbreiding van gemeentelijk groen: 
a. Is het college enthousiast om meer groen te realiseren op het Slobbengors 

voor de inwoners van Papendrecht naar aanleiding van het geopperde idee 
door het bestuur van VV Papendrecht? 

b. In hoeverre is het college bereid om te kijken naar alternatieven in realisatie 
van velden, bijvoorbeeld teruggave van een veld (bijvoorbeeld voor uitbreiding 
park) of andere bijdragen in de financiering? 
 

6. In Alblasserdam heeft de voetbalvereniging VV Alblasserdam een lening afgesloten 
bij de gemeente om een kunstgrasveld te realiseren. In hoeverre staat het college 
open om dit idee ook in Papendrecht toe te passen; hebben de grote tekorten op de 
begroting invloed op de kijk hierop? 
 

7. Wat zijn de huidige huurkosten voor de verschillende velden van beide 
voetbalverenigingen in Papendrecht? Graag een overzicht. 

8. Wat zijn de gebruiks- en onderhoudskosten van de velden van de beide 
voetbalverenigingen? 
 

9. Graag zien wij een objectieve vergelijking van de staat van de sportvelden van beide 
voetbalverenigingen? (Dit idee is in de commissie Samenleving geopperd door de 
heer Wolters van de PvdA; wij weten niet of toen ook de toezegging is gedaan een 
dergelijk onderzoek uit te voeren). 


